
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 3. maj 2016 kl. 19.00 

 

  

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 5. april 2016 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået. 

 

2. 

Bentes bunke. En del beboerhenvendelser blev fremlagt og drøftet. De vil herefter blive besvaret. Bente ser 

på, om vores Falck-abonnement er tidssvarende. Kontrakt vedr. ekstern hjælp til græsslåning i sommer er på 

plads. Bente undersøger, om gadelysene i Thorshøjparken bliver udskiftet til LED-lys. Grundejerforeningen 

er blevet spurgt, om de vil være med til at sponsere en hjertestarter, der skal hænges op udenfor 

SuperBrugsen. Spørgsmålet bringes op under ”Eventuelt” på kommende generalforsamling. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Niels har skrevet beretning over det forgangne år. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Regnskabet 2015/16 blev underskrevet og omdelt. Peter har udarbejdet 

budgetforslag til regnskabsåret 2016/17. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Aage udarbejder generalforsamlings-indkaldelse og 

står for trykning og labels. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). Ingenting. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Ingenting. 

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars oplyste, at Thorshøjparkens parcelforening har 

afholdt generalforsamling, og ønsker at vide, om grundejerforeningen har vedligeholdelsespligt af fliserne 

der? Niels oplyste, at fliserne i Thorshøjparken generelt er i god stand, og at vedligeholdelsespligten ligger 

hos grundejerforeningen. Lars foreslår, at grundejerforeningen tager initiativ til en oprydningsdag i området, 

til efteråret. Spørgsmålet bringes op under ”Eventuelt” på generalforsamlingen og Lars arbejder videre med 

ideen, hvis der er opbakning. 

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. John har indkøbt net til målene. De leveres i nær fremtid. 

 

10.  

Orientering fra den grønne drift. Vi har desværre måttet stoppe beskæring langs Bavnegårdsvej 146-154 pga. 

for vådt vejr. Vi afventer en tør periode og indlejer  maskineri til opgaven, som har høj prioritet. De to 

nordligste stier, der fører op til kælkebakken benyttes ikke ret meget, så Jørn har foreslået at lade dem vokse 

til, som forsøg. Noget kommunalt krat trænger til beskæring, og kommunen skal reetablere, der hvor deres 

maskiner har kørt vores græsarealer i pløre i forbindelse med vintertjeneste. Der tages kontakt til 

kommunen. 

 

11. 

Eventuelt. Bente udarbejder en liste over, hvilke vejskilte der trænger til udskiftning. Næste bestyrelsesmøde 

er tirsdag, d. 7. juni, kl. 19.00. Referent: Bente Jensen 


